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Protokół Nr: VII/2019 

 

Nazwa sesji:  VII zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  30.09.2019 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Sala narad Urzędu Gminy Wielkie Oczy 

Godzina rozpoczęcia:  08:00 

Godzina zakończenia:  09:00 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Waldemar Sęga 

2. Ryszard Osowski 

3. Maria Preweda 

4. Krzysztof Gujda 

5. Zenon Kociołek 

6. Stanisław Mątkowski 

7. Józef Litwiński 

8. Piotr Jacyk 

9. Franciszek Bajan 

10. Bogusława Lichacz 

11. Antoni Mach 

12. Jan Dec 

13. Janusz Sopel 

 

 

Przebieg obrad: 

       Otwarcie sesji. 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady były prawomocne na 15 radnych obecnych było 13 (zał. Nr 1 ). 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

 Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił porządek obrad, który został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 
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Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2019 rok. 

 

Pani Skarbnik Gminy E. Słotwińska przedstawiła zmiany w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 

rok 2019 (zał. Nr 2). Radny R. Osowski zapytał czy jest to już ostatnia zmiana w budżecie. Pani 

Skarbnik E. Słotwińska odpowiedziała, że nie jest to jeszcze ostateczna wersja budżetu, że będą 

jeszcze zmiany. Radny R. Osowski zapytał czy wiadomo już ile będzie wynosił deficyt na koniec 

roku. Pani Skarbnik E. Słotwińska odpowiedziała, że jeżeli nie będzie żadnych nowych zadań 

kredyt powinien wynieść ok 900 tys. zł. Pani Skarbnik podkreśliła również, że nie chce podawać 

jeszcze ostatecznych deklaracji, sądzi, że na najbliższej sesji podejmie się już uchwałę o podjęciu 

kredytu. Radny P. Jacyk zapytał czy planowana jest nadpłata kredytu, jeśli tak to w jakiej kwocie. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że na daną chwilę trudno odpowiedzieć na dane pytanie, sądzi że 

odpowiedzi będzie można było udzielić na najbliższej sesji. Podkreśliła również, że kredyt można 

nadpłacić w każdej chwili. Radny R. Osowski zapytał Panią Skarbnik czy jest możliwość 

współpracy z Radą Gminy w procesie tworzenia budżetu. Radny R. Osowski podkreślił żeby wziąć 

pod uwagę sugestie Radnych Gminy i wspólnie tworzyć budżet. Pani Skarbnik E. Słotwińska 

odpowiedziała, że nie widzi żadnych przeszkód. Pan Wójt Gminy A. Hawrylak dodał, że 

konsultacje powinno się przeprowadzać z Wójtem i bardzo chętnie będzie rozmawiał i 

konsultował się z Radnymi w sprawie budżetu. Więcej pytań i dyskusji nie było. Poddano pod 

głosowanie zmiany w budżecie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 

2019 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 
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Ryszard Osowski Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

Ryszard Osowski 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/3/09 Rady Gminy Wielkie Oczy z dnia 26 

lutego 2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość dodatków do 

wynagrodzenia zasadniczego oraz regulaminu dodatku mieszkaniowego dla nauczycieli. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek poprosił o głos Panią dyrektor GZEAS A. Juraszek, która 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/3/09 Rady Gminy Wielkie Oczy z 

dnia 26 lutego 2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość dodatków do 

wynagrodzenia zasadniczego oraz regulaminu dodatku mieszkaniowego dla nauczycieli. Dyskusji i 

pytań nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XVI/3/09 Rady Gminy Wielkie Oczy z dnia 26 lutego 2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu 

określającego wysokość dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz regulaminu dodatku 

mieszkaniowego dla nauczycieli podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 
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Janusz Sopel Jestem za 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek poprosił o głos Pana Kierownika Referatu Inwestycji, 

Zamówień publicznych, Geodezji, Rolnictwa i Gospodarki komunalnej M. Janeczko, który 

przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 

energetycznego oraz kryteria jakie trzeba spełnić aby otrzymać dodatek energetyczny. 

Radny P. Jacyk zapytał czy podane kwoty dotyczą jednego gospodarstwa domowego w 

zależności od ilości mieszkańców, niezależnie od zużycia energii elektrycznej. Pan Kierownik M. 

Janeczko odpowiedział, że kwoty dotyczą gospodarstw, które spełniają wymagane kryteria 

niezależnie od zużycia energii elektrycznej. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w 

sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Wielkie Oczy ze związku międzygminnego 

"Ziemia Lubaczowska". 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek poprosił o głos Pana Wójta Gminy A. Hawrylaka, który 

przedstawił cel uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Wielkie Oczy ze związku międzygminnego 

"Ziemia Lubaczowska". Radny P. Jacyk zapytał czy sąsiednie gminy również złożyły wniosek o 
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wystąpienie ze związku międzygminnego "Ziemia Lubaczowska". Pan Wójt Gminy A. Hawrylak 

odpowiedział, że na dzień dzisiejszy wie tylko, że wystąpił Stary Dzików. Radny P. Jacyk podkreślił, 

że stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy Wielkie 

Oczy było jednogłośne za wystąpieniem Gminy Wielkie Oczy ze związku międzygminnego "Ziemia 

Lubaczowska". Przewodniczący Rady Gminy Wielkie Oczy Pan Z. Kociołek podkreślił, że trzeba 

szukać innych związków. Poddano uchwałę pod głosowanie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 84,62% 

Jestem przeciw 1 7,69% 

Wstrzymuję się 1 7,69% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem przeciw 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Janusz Sopel Wstrzymuję się 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

 

Osoby proszące o głos 

Franciszek Bajan 

 

7. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności między sesjami. 

 

Wójt Gminy A. Hawrylak przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami: 

- udział w spotkaniu ziemi lubaczowskiej, 
- udział w komisjach rady gminy, 
- zatwierdzanie aneksów do arkuszy szkół, 
- udział w Dożynkach powiatowych, 
- udział w uroczystości 80. rocznicy wybuchu II wojny światowej i święcie szkoły noszącej imię 

Bohaterów Września 1939 w Łukawcu, 
- udział w zebraniach sołeckich. 

Dyskusji i pytań nie było. 
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8. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Radny F. Bajan poprosił o sprostowanie do artykułu w gazetce „Wielkie Oczy”. Wg Radnego 

nieprawidłowo zredagowano opis remontu budynku po byłej szkole w Kobylnicy Ruskiej. Radny F. 

Bajan przeczytał fragment artykułu oraz przedstawił sprostowanie, a także poprosił Wójta Gminy 

o wyjaśnienie i rzetelne zredagowanie tekstu w kolejnym numerze gazetki. 

Radny P. Jacyk zapytał dlaczego pomimo zaangażowania mieszkańców gminy w organizację 

dożynek, które były gminno – powiatowe na banerze widniał napis „Witamy, dożynki 

powiatowe”, a nie było nic wspomniane o dożynkach gminnych. Radny podkreślił również, że 

podczas wyczytywania organizatorów nie wspomniano, że Gmina Wielkie Oczy była 

współorganizatorem. Zaproponował żeby w przyszłości podczas organizacji takich imprez 

oddelegować koordynatora do pomocy dla Pani Dyrektor Centrum Kultury. Radny P. Jacyk 

przedstawił również swoje zastrzeżenia odnośnie wpisu w gazetce dotyczącego oświetlenia 

ulicznego w miejscowości Skolin (Czaplaki). 

Radny A. Mach zasugerował usystematyzowanie godzin oświetlenia ulicznego. Zaproponował 

aby w czerwcu, lipcu i sierpniu latarnie świeciły się do godziny 23:00, a w pozostałych miesiącach 

do 22:00. Pan Wójt Gminy Wielkie Oczy zaproponował przygotowanie harmonogramu 

oświetlenia na cały rok, który Radni będą mogli przegłosować na komisjach.  

  Pan Wójt Gminy Wielkie Oczy podziękował wszystkim, którzy wzięli udział w meczu 

charytatywnym dla Marcela. Podkreślił również, że gazetka „Wielkie Oczy” bardzo często 

tworzona jest w krótkim czasie dlatego też może zawierać błędy. W przyszłości przed drukiem 

może ją udostępnić do wglądu i ewentualnych poprawek. Pan Wójt Gminy Wielkie Oczy 

podziękował również Radnym za zaangażowanie w organizację dożynek. 

 

Osoby proszące o głos 

Franciszek Bajan 

 

9. Zakończenie obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 9:00. 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

 

 

 

Protokołowała: Małgorzata Machczyńska 

 


